Terms and Conditions

- These Terms and Conditions for Samsung With Galaxy Campaign (the "Campaign") is provided for its Customers("Customer(s)"). The Customer takes picture/video of anything they like using Night mode in their Country (Jordan, Lebanon and Iraq) and post the picture/video on Instagram and/or Samsung Members website tagging @SamsungLevant and using the Hashtag #withGalaxy & #MakeNightsEpic for a chance to win Samsung Galaxy S22 Series device (the "Promotional Gift").
- This Promotion is valid from July 4th 2022 until August 4th 2022 ("Promotional Period").
- In order to utilize the offer, Customers should use the proper Hashtag #withGalaxy & #MakeNightsEpic and the proper tagging @samsunglevant using Instagram and/or Samsung Members website, in case your account is not public on Instagram please direct message the picture to us on our official Instagram page.
- The winners are chosen randomly based on the best pictures/videos submitted throughout the campaign period.
- The Promotional Gift shall be provided subject to its availability and Samsung shall not be obliged to provide any alternative material related to the Promotional gift if such Promotional gift becomes no longer available.
- The Promotional gift cannot be exchanged by cash or any other item.
- Samsung has the right to use or publish the pictures sent by the Customer/Customers within this Campaign as it deems appropriate.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.
- Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Promotion shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.

الشروط والأحكام

- هذه الشروط والأحكام لحملة Vith Galaxy هذه الشروط والأحكام لحملة ("العميل/العملاء"). حيث يلتقط ("الحملة") لعملاء سامسونج ("العميل العميل صوراً/ فيديوهات لاي شيئ باستخدام تقنية الصور الليلة في بلده (الأردن ، لبنان ،العراق) وينشر الصور/ فيديوهات على وضع إلى المعروب العراق (الأردن ، لبنان ،العراق) وينشر الصور/ فيديوهات على المعروب العراق (المعروبة العروبجية المعروب على فرصة للفوز بجهاز Samsung للحصول على فرصة للفوز بجهاز Galaxy S22 ("الهدية التروبجية").
- تسري الحملة من تاريخ 4 تموز 2022 و حتى تاريخ 4 آب 2022 ("فترة الحملة").
- من أجل الاستفادة من العرض ، يجب على العملاء استخدام withgalaxy و Hashtag #withgalaxy الصحيح و استخدام @samsunglevant tag الصحيح باستخدام وأو Samsung Members wesbite عاماً، يرجى ارسال الصورة مباشرة لم يكن حسابك Instagram عاماً، يرجى ارسال الصورة مباشرة على صفحة Instagram الخاصة بسامسونج.
- يتم اختيار الفائزين بشكل عشوائي بناءا على افضل صور/ فيديوهات مقدمة بخلال فترة الحملة.
- يتم تقديم الهدايا الترويجية حسب توافرها، ولن تكون سامسونج ملزمة بتوفير أي بدائل متعلقة بالهدايا الترويجية إذا لم تعد هذه الهدية الترويجية متوفرة.
 - لا يمكن استبدال الهدية الترويجية بالنقود أو أي هدية أخرى.
- يحق لسامسونج استخدام أو اعادة نشر الصور المرسلة من قبل العميل/ العملاء ضمن هذه الحملة وفقا لما تراه مناسباً
- يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.
- أي نزاع من أي نوع كان ، بشكل مباشر أو غير مباشر ، يتعلق بالعرض الترويجي يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.